
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 23. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 47
Vil ministeren redegøre nærmere for de tal, der ligger bag de overordnede kriminalitets-
statistikker i tilknytning til ghettolisterne, herunder redegøre for eksempelvis hvor stor
en del, der skyldes domme på baggrund af ubetalte bøder mv.? Og vil ministeren i
forlængelse heraf oplyse, hvad dette konkret betyder for boligområders indplacering på
disse lister?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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Offentligt


